
 

 

 

Referat 
 

Generalforsamling 13 marts 2008 
 

 

Deltagere: 

  

Johnny Sørensen Reno Fyn  14-feb 1 

Søren Littrup Nyborg  1 

Jan Poulsen Bofa 15-feb 1 

Lene Aaby Middelfart 15-feb 1 

Finn Kallehauge Svendborg 15-feb 1 

Kjeld Jørgensen Svendborg 15-feb 1 

Hans Grau Aabenraa 25-feb 1 

Hans Rasmussen Bogense 29-feb 0 

Kurt Rasmussen Midtfyn 03-mar 1 

Kim Evertsen Silkeborg 03-mar 0 

Yvonne Thagaard Ringkøbing-Skjern 03-mar 1 

Ulla Graakjær Ringkøbing-Skjern 03-mar 1 

Per Bille Nørgaard Ringkøbing-Skjern 03-mar 1 

Birgitte Jakobsen Ringkøbing-Skjern 03-mar 1 

Jørgen Andersen Æresmedlem 06-mar 1 

 

 

 

1. Valg af dirigent 

Johnny Sørensen blev valgt til dirigent. Konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 

 

2.  Mandatprøve (1 stemme pr. medlem) 

I alt 8 stemmeberettigede 

 

3. Formandens beretning v/Finn Kallehauge 

Finn Kallehauge fremlagde formandens beretning -  (Beretningen er vedlagt.) 

 

4. Godkendelse af regnskab 2007/Kurt Rasmussen 

Kurt Rasmussen fremlagde regnskabet for 2007. - godkendt 

(Regnskabet er vedlagt) 

 

5. Fastsættelse af kontingent for 2009 

Bestyrelse foreslog 2500,00 kr./år. - godkendt 

 

6. Godkendelse af budgetforslag 2008 



Kurt Rasmussen fremlagde budgetforslag for 2008 - godkendt. 

(budgetforslag er vedlagt) 

 

7. Valg 

Flg. er på valg 

  

 Kurt Rasmussen – ønsker ikke genvalg 

 Lene Aaby – ønsker genvalg 

 Supp. 

 

Flg. blev valgt 

 

 Lene Aaby  

 Søren Littrup 

 Hans Rasmussen (suppl) 

 

 

8. 

 8.1 Placering af regionskonferencer 2008. 

  

 Forslag:  2 stk. 1 dags konference  29. maj 

       20. november 

 

    1 stk. 2 dags konference  25. og 26. september 

 

 8.2  Placering af bestyrelsesmøder 2008/9. 

 

 Forslag:  10/4 - 12/6 – 25+26/9 (i forb. med regionskonferencen) 5/2 09 

 

 8.3 Placering af generalforsamling 2009. 

 

 Forslag:  12/3 09 

 

 

10. Eventuelt 

 

Formanden takker tidligere bestyrelsesmedlem og kasser Kurt Rasmussen for hans gode indsats i 

bestyrelse gennem flere år. 

 

Æresmedlem Jørgen Andersen meddeler, at der er en kommende rapport på vej vedrørende risikoen 

for arbejde med pesticider der bla. kan give arbejdsbetinget lidelser i form af parkington syge. 

 

 

Nyt fra medlemmerne:. 

 

Bofa: Flasker fra igloer indsamles og afsættes ved HC. Svendsen. 

  Der var tidligere problemer med mange dåser i flaskeigloerne. 

  Genbrugs % i kuberne er ca. 16 % (afregnes i ton) 



Skjern: Arbejder fortsat med harmonisering af genbrugs/affaldsområdet 

  Der forventes at ske udvidelse på flere pladser i 2008. 

  Der køres i øjeblikket forsøg med neddeling/presning af rockwool  

  Der er ved at blive udarbejdet en prototype til der vil få en pris på ca. 125.000 kr. 

  Hvis det bliver en succes vil rockwoolen fremadrettet kunne gå til genbrug. 

 

 

Nyborg: Der arbejdes med revision regulativer på affaldsområdet 

  Klintholm i/s er tovholder på opgaven. 

  Genbrugspladsen i Ørbæk står over for udvidelse. 

  Der har været besøg fra Miljøkontrollen hvor der var problemer med håndtering af 

farligt affald. 

 

 

Svendborg: Afventer at der vedtages Lokalplan så der kan opføres ny genbrugsstation. 

   Der forventes at denne skulle være kørende 2010. 

  Der indsamles nu storskrald 6*årligt (tidligere 12*årligt) der har været ca. 10% 

stigning på besøgsantallet på genbrugsstationen.  

  Der har været 250.000 besøgende årlig på pladsen. 

  Der er blevet besluttet at der skal anvendes kroghejs. Der arbejdes på at der skal 

opstilles automat til dankort fra IA-data (pris ved anskaffelse af 2 stk. 70.000 kr./stk) 

 

 

Aabenraa: Genbrugsbutikken ved Bov genbrug har i 2007 haft en indtjening på genbrugsartikler 

på 1,1 million kroner. 

  Bov kommune har taget tilskuddet væk hvilket betyder der skal ske rationalisering.  

 

 

Middelfart: Der skal laves ny genbrugsstation Cowi er med på banen. 

  Der skal være mange store stationære containere på den nye plads. 

  Den udvidede indsamlingsordning gælder nu hele den ny kommune, der indhentes 8 

fraktioner. Det er for dyrt med indsamling af for mange fraktioner. Der forventes at 

der vil komme papirindsamling der mangler dog politisk beslutning. 

 

 

Reno Fyn: Har overtaget genbrugsøerne i Nyborg. 

   

 

Midtfyn: Er kommet under Forsyningen. Alle husstande har en 140 liters container/ + aviser 

skal sorteres fra, det har bevirket en stigning på 20 % for aviser. 

  Der er blevet ansat 4-5 mand i forbindelse med indsamlingen. Der afhentes ca. 90 ton 

aviser pr. måned. Alm. Husstande giver 150 kr./år og lejligheder 110 kr./år. 

 


